

Fox Village in Japan - The Fluffiest Place on Earth! 觀看狐狸自在漫步或休閒玩耍,聆聽牠們之間的「狐言狐語」, 甚至還有機會餵食並抱抱牠們。

Oshino Hakkai - 8 Sacred Ponds in the Fuji Five Lakes Region". 忍野八海-日本百名水之一!

Ginzan Onseb - Visiting Japan's Secret Winter Village like Spirited Away! 如梦如幻的银山温泉拥有仿佛穿越时空般怀旧的景色!

DIY "AKABEKO" - Akabeko is a local "red cow's puppet toy" of the Aizu region. DIY to paint the color and draw your own design pattern on this red cow puppet DIY赤牛木偶-会津最著名的工艺品就是"小红牛"特别安排大家体验如何設計属于自己的小红牛, 並帯它回家。

Ouchijuku – Is a flourishing post-town in the 17th century. Travel back in time to the Edo period as they walk along the row of thatched-roof homesteads. 大内宿-全日本规模最大的江户时代街景,置身其中可重温江户时光。

特色 FEATURES!





Day 1

吉隆坡 → 成田

| 机上用餐

出发到有太阳之国之称~日本。

▶ 入住酒店。

成田 🖨 宇都宮 🖨 宮城 国银山温泉 国 山形温泉

若竹之杜若山农场:

一片已有百年历史的绝美竹林农园、您可以在这里漫步在广袤的竹 林中,那里曾被用作许多电影和广告的拍摄地。

品嘗道地獨特竹子杯抹茶

竹子杯可以帶回去作為杯子使用,真的太棒了!

藏王狐狸村

- 是世界上唯一专门饲养狐狸的动物园。在此你可以無拘無束地觀賞 狐狸·在草地邊自由自在走動·或在小木屋和木平台等地方聚在-起睡覺。
- 漫步于银山川两岸的温泉街·一到傍晚· 煤油灯亮起,充满怀旧的日本情趣。宛如 电影《千与千寻》的场景一般。

Day 3

山形温泉 禹 银山温泉福岛 禹 会津若松 禹日光鬼怒川温泉乡

万色沼:

- 因盘梯山爆发形成,并非有5个湖沼,而是因色彩变化多端得名。 鶴之城(拍照打卡):
- 這個充滿歷史的美麗與哀愁的東北第一名城‧也是日本100名城 之一,不僅春夏秋冬都散發著不同的迷人風采,背後更是帶著許 多歷史的故事·絕對值得一訪!

DIY赤牛木偶:

会津最著名的工艺品就是"小红牛",红色的小木牛昂首挺胸瞪着 可爱的大眼睛盯着你, 小脑袋还可以上下晃动, 真是可爱至极。

大内宿:

街道两旁有30多家茅草屋顶的民房鳞次栉比,被选定为国家重要的 传统建筑物保存区。(自费体验-用一根葱吃荞麦面的当地名产 「葱荞麦」)

Day 4

日光鬼怒川温泉乡 国埼玉 国东京

[②] 早 [②] 午 [②] 晚

川越小江戶:

- 川越的历史保护区、仿若进入另一个世界。在这里、您可以充分 领略约120年前的日本风貌。

建于7世纪的佛庙,其象征是风雷神门,上面挂着写有雷门两个 字的大红灯笼。这里每天都有前来拜访的观光客。终年熙熙攘攘

● 仲见世大道

一字排开的店铺中摆满了各种有着日本传统风情的扇子及运用纸 制作的小玩意等商品。

▶ 东京天空树 (途径):

是世界第一高的自立式电波塔。







五色沼 Goshiki Numa Ponds

Day 5 东京 | 早

全日自由活动| 闲游美丽又繁华的城市

秋叶原:

- 带你走进日本动漫圣地· 有着日本最大的电器商业街。
- ▶ 有很多服装店和杂货店等·游客可以一边购物一边闲逛。 银座豪华商业大街:
- 是东京最有名的高级购物、用餐及娱乐中心,有许多百货公司、餐 厅及咖啡馆。

原宿:

▶ 这里有很多能源源不断地产生新文化的街道·想切身体验日本年轻 人文化的人,一定要来这里。

池袋:

▶ 魅力在于各种文化的混合·年轻人文化、动漫文化、艺术等等。不 分昼夜都热闹非凡,所有服饰店、餐厅、电子游戏中心,来购物的 人非常多。

迪斯尼主题乐园:

是大人小孩都喜欢的地方。迪斯尼卡通明星邀请您前来观赏这场开启 童年欢乐回忆的游行,并重新发现令美梦成真的迪斯你魔法。

Day 6 东京 国 成田 子吉隆坡

| 早 | 9 午

河口湖:

可以完整欣賞到富士山美景、屬於日本富士五湖之一。

忍野八海:

▶ 所谓"八海",其实是八个池塘,都很小,分别是:来源为富士 山融化并经过80年过滤的雪水,为国 家指定天然记念物、名水 百选、新富岳百景之一。

奥特莱斯:

- 有100多种国际品牌的商品在此销售!
- 送往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。
- 把日本美好的回忆带回家!

Day /

抵達吉隆坡

** 行程只供参考,以当地旅游安排为准**

河口湖

Lake Kawaguchi:









Day

KUALA LUMPUR - NARITA

MOB

Depart to Japan~ the "Land of the Rising Sun".

Check in Hotel.

Narita 🕮 Utsunomiya 🕮 Day 2 Miyagi Ginzan Onsen Yamagata Onsen

Four Seasons Bamboo Forest Wakayama Farm:

Walks through a sprawling bamboo forest featured in several movies, illuminated on winter evenings.

Enjoy matcha tea with a bamboo cup

at the tea house located in the middle of the bamboo forest. Bamboo tea cup can be reused so please take it home and enjoy in your own way!

- Zaō Fox Village: View the foxes ambling about or relaxing, hear them sing their distinct fox call, and even have your chance to feed and
- ▶ Ginzan Onsen is a picture-perfect hot spring town nestled in the mountains in the deep countryside of Yamagata Prefecture. With its beautiful Taisho-Era wooden buildings, streets lit by gas lamps, and a magnificent row of luxurious bathhouses, this location is like walking through a scene from Spirited Away.

Day

Goshiki numa Ponds:

A mysterious place where the colours of emerald green, cobalt blue, turquoise blue, emerald blue, and pastel blue differ depending on the swamp.

View Tsuruga-jō:
The city's main tourist landmark, made its comeback with the newly red-tiled tower.

Akabeko is a local "red cow's puppet toy" of the Aizu region. DIY to paint the color and draw your own design pattern on this red cow puppet.

Ouchi-juku

There are more than 30 thatched roof houses on both sides of the street, which have been selected as the country's important traditional building preservation area. (Own expenses- Visitors can try eating the local specialty, Negisoba (Onion buckwheat noodles) served with one stick of green onion.

Nikko Kinugawa Onsen Saitama Tokyo



10 B 10 L 10 D

Kawagoe Saitama Old Town:

Known as Little Edo, is the perfect place to feel like you' vestepped back in time to experience ancient Japan!

Sensoji Temple:

:Also known as Asakusa Kannon Temple, it is named after the 'Kannon' - Goddess of Mercy.

Nakamise Street:

Lined with more than 50 shops offering local specialties and wide range of tourist souvenirs.

Tokyo Skytree (pass by):

It is the tallest television broadcasting tower in the world at height of 634m.

Day 5

Tokyo

10 B

Suggested **Itineraries**

Whole day free on your own leisure to explore the bustling city.

Akihabara:

ls the main electronics shopping district in Japan and an area that is also known as the center of the Japanese subculture.

Shibuya:

Is a major center of Japanese youth culture, also main shopping and entertainment attractions.

Ginza Deluxe Street:

Tokyo's most famous up market shopping, dining and entertainment district.

Harajuku:

It's home to many of Japan's youth sub-cultures and is a magnet for cosplayers and merchants of cool.

One of Tokyo's quirkier cities, known for its pop culture, live music scene, and tasty hole-in-the-wall dives.

Tokyo Disneyland Theme Park:

It is made up of seven themed lands all based on the films produced by Walt Disney. It also features seasonal decorations and parades.

Day 6

Tokyo ■ Narita → KUALA LUMPUR

10 B 10 L

Lake Kawaguchi:

One of the most famous lakes in the Mt. Fuji area. When the weather is crystal clear, you will find the amazing view of Mt. Fuji.

Oshino Hakkai:

A series of eight ponds fed by Mt. Fuji's underground reservoir. The clean, clear mineral-rich ponds, nestled in the scenic village of Oshino

Premium Outlets:

- More than 100 international brands await you here!
- We bid farewell and bring home only wonderful memories of Japan!
- A warm welcome home!

Day 07

Arrive Kuala Lumpur

** Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the rights to amend the itinerary as and when if necessary **





备注

01. 行程表所列出的航班资料,交通,行程,酒店住宿及膳食安排,将可能因应不同的出发日期而有所变动,怒可能不及时通知。若报名后行程表有所变动,

本社将另行个别通知。 02. 行程·膳食及住宿的先后次序·将以当地接待社安排为准。 03. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小·但若巴士行李舱放置空间不足时·就会遇上行李箱得放置在车厢内的可能·所以一人一座位为前提。 04. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解·务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排·但将以最终确认为准。

05. 因季节的气温转变,多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度,空调设定为时段或是无空调提供,如遇此状况敬请见谅。团体房型及等级分配,由当地酒店排房分布。非本社的思想。

- 06. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。 07. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任,有关保障范围及承保条款,请参阅保单。
- 07. 本在对旅客的任何费用损失不承担任何责任,有关保障范围及承保余款,请参阅保单。
 08. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消,错过住宿,膳食及景点观光等等,本社保留放弃更改景点的权利,以免耽误下一个景点的观光时间,并无任何代替景点。
 09. 若旅客决定离团,所有的费用怨不退还。
 10. 行程表附上的图片仅供参考。
 11. 为确保消费者权益,详情请参阅单据背页之基本条规细节。

- 12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 13.2岁-11岁属于儿童·12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

1. Fights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be adivised accordingly.

2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.

3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.

4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.

5. Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be asjusted by the tour members.

6. The room type and category allocated shall depend on the hotel 's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.

7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour member during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the tern of coverage.

8. Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.

9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.

10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.

11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.

12. An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.

13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

FLIGHT DETAILS | 航班时间

*Subject to change / 航班时间有调整的可能





HOTEL INFO | 酒店详情

Hotel based on local 3-4 ★★★★ or Onsen class (Final confirmation on similar standard) 当地日本3-4★★★★住宿星级或温泉酒店 (最后确认于同级酒店为准)

1N International Garden Hotel

1N Attamariland Fukabori Niji No YA Onsen Resort

Nikko

1N Kinugawa Kanko Onsen Resort

Tokyo

2N Henn na Asakusa Tawaramachi Hotel

成田

CONTRACTOR STATE

1晚 国际花园酒店

山形温泉 1晚 大石田温泉酒店

日光

1晚 鬼怒川观光温泉酒店 2晚 浅草田原町海茵娜酒店

东京

TOUR FARE | 团费

ADULT 成人

Yamagata Onsen

CHILD WITH BED 小孩加床

CHILD NO BED 小孩无床

SGLSUPP 单人房差

Company Chop / 公司印章: